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§ 163 Är skolbaracker verkligen en bra lösning?, 
anmälan av interpellation (S)

Dnr KS 2020-480

Ärende
Elias Aguirre (S) och Andreas Williamsson (S) ställer i en interpellation 2020-
06-12 följande frågor:

- Tycker ansvarigt kommunalråd att baracker är en bra lösning för att komma 
till rätta med bristen på skolplatser i Linköping?

- Hur säkerställs en god arbetsmiljö för skolans personal och studiemiljö för 
eleverna i de tillfälliga baracker som nu planeras ställas upp med anledning av 
Skäggetorpsskolans nedläggning?

- Hur avser ansvarigt kommunalråd hantera de kostnadsökningar som fler 
baracker ger upphov till?

Kommunfullmäktiges beslut
1. Interpellationen får ställas.

__________

Beslutet skickas till:
Kommunkansliet


